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Zapytanie

ws. możliwości wykorzystywania przez komunikację miejską w Poznaniu  

autobusów dwuprzegubowych

Szanowny Panie Prezydencie,
 

Zarząd Dróg i Transportu Miejskiego w Lublinie rozpoczął testy 25-metrowych 
autobusów dwuprzegubowych Solaris Urbino 24 Electric Metrostyle. Obecnie przepisy 
nie dopuszczają takich autobusów do użytku pasażerskiego, jednak szanse na to, że to się 
zmieni są w tej chwili bardzo duże - autobusy tego typu są wykorzystywane w coraz 
większej liczbie państw Unii Europejskiej.



Autobusy dwuprzegubowe mogą być bardzo efektywnym środkiem komunikacji 
publicznej. Są w stanie pomieścić nawet 200 pasażerów, co byłoby w stanie zwiększyć 
komfort korzystania z komunikacji publicznej na najbardziej obleganych liniach.



W związku z tym uprzejmie zwracam się z pytaniami

 Czy miasto Poznań planuje rozpoczęcie testów autobusów dwuprzegubowych, tak 
jak Lublin

 W przypadku zmiany przepisów, czy miasto Poznań planowałoby zakup autobusów 
tego typu?





Z wyrazami szacunku,


